

ATTENTION:
Residents Serviced by the
Englehart
Municipal Drinking Water Distribution System

Englehart: All users

A Precautionary BOIL WATER ADVISORY will be issued effective

24-Jun-23

This advisory is due to:

Loss of Pressure

This precautionary BOIL WATER ADVISORY will remain in effect until
further notice.

BOIL your water to a rolling boil for at least ONE MINUTE or you may also use bottled water to:

- drink;
- gargle, brush your teeth or rinse dentures;
- wash fruits, vegetables and other food;
- make ice, juices, puddings, or other mixes;
- make baby food or formula (bottled water or alternate potable supply only).

BATHING and WASHING:

- adults, teens and older children can use unboiled water for baths and showers;
- small children can be given sponge-baths instead of tub baths or showers;
- **Do not swallow any unboiled water used for showers and baths.**

DISHWASHING:

Dishwashers: Use a dishwasher with a high heat setting or sanitize cycle.

Manual dishwashing: Wash in hot soapy water, rinse, sanitize and allow dishes to air dry as usual. To sanitize, mix 1 tsp. of bleach to 1 litre of water, let dishes soak in the solution for one minute.

For a complete list of recommendations, please refer to the information sheet titled [Boil Water Advisory: How to Use Your Water Safely](#) located on our website www.timiskaminghu.com.

If you have any questions regarding this advisory, please contact the Englehart Municipal Office at _____ or the Timiskaming Health Unit at 647-4305.

MESSAGE À L'ATTENTION DES RÉSIDENTS QUI UTILISENT LE RÉSEAU MUNICIPAL D'APPROVISIONNEMENT EN EAU POTABLE

Englehart: All users

**LES RÉSIDENTS DOIVENT FAIRE BOUILLIR L'EAU DU ROBINET À
COMPTER DU 24-Jun-23, JUSQU'À NOUVEL ORDRE.**

LE PRÉSENT AVIS EST ÉMIS POUR LA RAISON SUIVANTE :

Perte de pression

FAITES BOUILLIR votre eau à forte ébullition pendant au moins UNE MINUTE ou utilisez de l'eau embouteillée pour :

- boire ;
- vous gargariser, vous brosser les dents ou rincer votre dentier ;
- laver des fruits, des légumes et d'autres aliments ;
- faire des glaçons, du jus, des poudings ou d'autres mélanges ;
- préparer des aliments pour bébés ou du lait maternisé.

BAIN et DOUCHE :

- Les adultes, les adolescents et les enfants plus vieux peuvent utiliser l'eau du robinet pour le bain et la douche ;
- On peut laver les jeunes enfants à l'éponge plutôt que de leur donner un bain ou une douche ;
- **N'avalez pas d'eau du robinet lorsque vous prenez une douche ou un bain.**

VAISSELLE :

Lave-Vaisselle : utiliser un lave-vaisselle à température élevée ou doté d'un cycle de désinfection.

Le lavage à la main de la vaisselle : lavez la vaisselle dans de l'eau très chaude et savonneuse, rincez-la, désinfectez-la et laissez-la sécher à l'air. Pour désinfecter, mélanger une cuillère à thé d'eau de Javel dans 1 Litre d'eau. Laisser reposer la vaisselle dans la solution pour une minute.

Pour obtenir la liste complète des recommandations, consultez la fiche de renseignements intitulée [Avis de faire bouillir l'eau: comment utiliser l'eau de manière salubre](#) laquelle se trouve sur notre site Web à www.timiskaminghu.com sous la rubrique « avis concernant l'eau ».

Si vous avez des questions au sujet du présent avis, veuillez communiquer avec le bureau municipal de Englehart au _____ ou avec les Services de santé du Timiskaming au 705-647-4305.